
Referat fra bestyrelsesmøde i ØMF torsdag den 27. August 2020 
 
Ad. 1. Godkendelse af dagsorden - Har punkterne den ønskede prioritering? Er der noget akut? 
Dagsordenen er godkendt. 
 
Ad. 2. Evaluering af arrangementet i anledningen af banens 25 års jubilæum. 
Det var rigtig god mad fra Super Brugsen Der kostede 2100 ialt. 
Det var et godt arrangement. Det må vi gøre et par gange om året. Det puttes ind i aktivitets holdet. Vi skal 
huske, at bestille engangsservice, så vi har det på lager. Thomas holder øje med priser og køber. 
 
Ad. 3. Diverse i forhold til skifte af Formand – Sekretær. 
  - Ændring af brevhoved. – Indkøb af USB til klubbens elektroniske dokumenter: 
 Lisbeth ændre brevhoved på brevpapir og køber USB stik. 
  - Hjemmesiden. 
Niels og Morten finder ud af, at lave en ny hjemmeside. De fremlægger et layout til en ny og det tager vi op 
på et kommende møde. Det skal ikke være stort, men bare informativt. 
 
Ad. 4. Maling af klubhus. 
 - Forberedelser: Pladerne er sat for vinduerne. Hvordan går det med indkøb af 
    maling? Indkøb af forplejning? 
 
Lars har styr på indkøb af maling og at vi kan returnere det overskydende. 
Vinduerne skal også have en tur. 
 
 Tilmelding: Lisbeth fremlægger en oversigt over tilmeldte. Se sidst i dette referat. 
Forplejning: Lidt pålæg og brød og diverse. Lisbeth køber til den 5/9 
 
Vi skal have noget til at fjerne sand. Vi har en trillebør. Lars sørger for vand og sæbe, til hænder og pensler. 
 
Ad. 5. Klubbens forsikring. (Morten finder policen frem) 
 - Hvad lyder forsikringen på? 
Bygningsforsikring, brand og kortslutning. Glasdækning. Det ser ud til, at vi er dækket. 
Hvis vi får strøm ind, så burde det også være dækket med det. 
Forsikringen er tidssvarende. 
 
Ad. 6. Opfølgning på indberetning af Kontrollanter. 
  - Har Modelflyvning Danmark reageret? 
Niels udfærdiger et dokument, hvor der skrives til Modelflyvning DK 
 
Ad. 7. Græsstykket - Skal det nedlægges?: 
 - Skal der arbejdes videre på Niels’s idé, om at nedlægge det stykke græs? 
Det kunne være som et nyt pilotfelt. Allerførst spørger Niels udlejer, om vi må inddrage stykket og lave det 
fladt til bane/pilotfelt. 
Niels melder tilbage. 
 
Ad. 8. Indendørsflyvning 2021. 
Vi udsætter dette punkt til sidst på 2020. 
 
Ad. 9. Eventuelt. 
Niels har undersøgt, hvordan vi kan få strøm. 



Hvad har vi brug for af installationer? Der skal laves noget på en arbejdsdag. 
Niels arbejder videre med det. 
 
Niels og Morten tager et møde med fritidskonsulen i Nyborg kommune. 
 
Næste møde: 
Lisbeth indkalder om et par måneder. 
 
 
Maling: 
 
Lørdag den 5/9 
Lars, Tomas, Lisbeth, Ulrik N., Thomas, Jan 
 
Søndag den 6/9 
 
Lørdag den 12/9 
Peter, Jesper, Jacob, Ulrik H., Knus-Aage, Lars Skov 
 
Søndag den 13/9 
Peter, Jesper, Jacob 
 


